



LEVIO 洛菲昊

佛山市顺德区洛菲昊机械有限公司

Foshan Shunde Levio Machinery Co.,Ltd



佛山市顺德区洛菲昊机械有限公司

地址: 广东省佛山市顺德区南江居委会沿江西路6号

电话: 15986193405

邮箱: leviomachine@163.com

网址: www.leviomachine.com

Export Department:

Foshan Shunde Levio Machinery Co.,Ltd

Add: No.6 Yanjiang West Road,Daliang,Shunde,Foshan,China.

Tel/WhatsApp: +86 15986193405

E-mail: leviomachine@163.com

Web: www.leviomachine.com



LSRM1320玻璃内外圆磨边机 Glass Inner And Outer Circles Grinding Machine

性能特点:

LSRM1320玻璃内外圆磨边机是加工平面玻璃的内外圆边、椭圆和异形玻璃的边缘机器;本机设有手动和气动,粗磨精磨抛光都可以在本机完成。

Characteristics:

LSRM1320 is applied for processing interior & exterior circular edges, elliptical and unconventional-shape edging machine with dual modes of manual and pneumatic operations.



LSM1320玻璃异形磨边机 Glass Shape And Beveling Machine

性能特点:

LSM1320玻璃异形磨边机适用于加工圆形、椭圆异形玻璃的周边和斜边。采用卫星转盘旋转,转盘旋转速度可在工作时任意调速。本机利用气缸也可对简单形状异形玻璃进行半自动磨削。磨削周边时,可安装三个磨轮进行粗、精磨和抛光。磨削斜边时,安装碗形磨轮,将磨头向后倾斜,调节斜面角度,以端面磨削。

Characteristics:

LSM1320 glass shape and beveling machine is suitable for processing perimeter and bevel edges of round and oval shaped glass. It uses satellite wheel for rotation, the wheel rotation speed can be adjusted during work. This machine can also be used for semi-auto grinding of simple special shaped glass. When grinding peripheral edges, it can use three grinding wheels for coarse and fine grinding and polishing. When grinding bevel edges, it can use a bowl shaped grinding wheel, the grinding head can be tilted back, and the bevel angle can be adjusted for end face grinding.



主要技术参数 Main technology parameter

型号/Model							
LSRM1320 LSM1320	100-2100mm	0-35°	1.2-6r/min	3-30mm	2.6kw	1000kg	1.5×1.5×1.7m



LSP砂带修边机 Glass Cross Belt Grinding Machine

性能特点:

该机装有两个马达传动两条砂带,可对厚薄玻璃采用手动推动,快捷地对玻璃的锐边,进行倒角磨削,特别适用于门窗玻璃钢化前的修边。

Characteristics:

LSP glass cross belt grinding machine is used two motors for driving two sand-belts to process glass edges. It has the trundle work table, it is facile for glass sharp edging cornered grinding and corner grinding quickly. It is suitable for glass doors, widows and the glass before tempering.



LDM0222玻璃钻孔机 Glass Drilling Machine

性能特点:

LDM0222玻璃钻孔机采用气动装夹玻璃,上下钻头先后钻孔,下钻自动上升,位置与速度可调节,自动取料,工作气气动升降,可大批量连续生产加工。

Characteristics:

LDM0222 glass drilling machine is adopted pneumatically grip, laser positioning, drilling is alternatively done by upper and reverse drills, feeding is automatically operated, automatic remove wasted glass. Operation platform can be pneumatically elevated. It combined function of semi-automatically controlled and automatically controlled. With auto feeding function, the worktable can move up and down pneumatically. The machine can be used for continuous mass production and processing.

主要技术参数 Main technology parameter

型号/Model						
LDM0222	4-220mm	3600×2400mm	2-40mm	3kw	1000kg	2.2×2.6×1.8m